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Interpellation till kommunalrådet, Michaela Fletcher, om arbetssntuationen
' x

för Vård- och omsorgspersonal under coronapandemin!
'

Under pågående coronapandemin diskuteras löpande vård- och omsorgspersonalens arbetssituation. Det

har talats om brister gällande smittskyddsutrustning och personal som insjuknat i Covid-19. Därför vill jag

ställa följande frågor till kommunalrådet Michaela Fletcher:

1. Har kommunen gjort någon inventering inom sina verksamheter om huruvida det finns skyddsutrustning i

tillräcklig omfattning?

2. Har kommunen löpande kontakt med olika privata utförare för att säkerställa att man har

skyddsutrustning i tillräcklig omfattning?

3. Hur ser sjuktalen ut gällande Covid-19 för personalen inom kommunens verksamheter. och hos de

privata utförama?

4. Har kommunen och de privata utförarna börjat testa personal för Covid-19? Hur ser tidsplanen ut, exakt

vilka kogratügtas?
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Anas Abd Allah
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